
 

 

Valtuustoaloite Paimion keskustan liikennejärjestelyt 
  
Kaupunginhallitus 28.02.2024 § 54    
126/00.02.13/2024    
 

Kaupunginvaltuusto 14.2.2024 § 16 
 
Valtuutettu Mäkinen (ryhmä Mäkinen) jätti valtuustoaloitteen 
keskustan liikennejärjestelyistä, joka kuuluu seuraavasti: 
 
”Minä Valtuustoryhmä Mäkinen olen ihmetellyt vuosikausia Paimion 
kaupungin tapaa lisätä velkaa milloin vain erittäin hyviltä tuntuneiden 
syiden tähden. Velka ei huolestuta ketään muuta kuin omaa 
ryhmääni Paimiossa. 
 
Tämä on täysin kuntalain vastaista, valtuusto pidetään pimennossa 
suurista ja pienistä veloista kuntatasolla, konsernitasolla, kunnan 
osakeyhtiöiden tasolla eikä ole selvyyttä siitä, paljonko Paimio on 
takaamassa eri ulkopuolisten yhtiöiden ja yritysten velkoja ja takuita. 
Velkojen ja takuiden holtiton lisääminen ei voi jatkua näin. 
 
Tämä näin sanottuna ei estä ryhmäämme tekemästä aloitetta 
perustuen vanhan viisauden mukaisesti. 
 
Paimio teki asiallisen keskustasuunnittelun ideointiohjelman ja pyysi 
kuntalaisilta ideointeja viime vuosituhannen lopulla. Mitään suurta ei 
ole tehty. Valtuustoryhmämme ehdottaa, että Paimion Linja-
autoasema muutetaan, siirretään ja rakennetaan Asematien 
jompaankumpaan reunaan. Näin saadaan Ala-Vistalle todellinen 
toimiva keskusta kaikkine liikenne- ja kauppa- ja pankkiyhteyksineen 
sekä muine palveluineen. Me emme ole ehdottomassa ehdottomasti 
uusia raideliikenneyhteyttä. 
……………………………… 
 
Valtuutettu Mäkinen on tehnyt saman sisältöisen aloitteen 
14.9.2022, johon teknisen lautakunnan 26.1.2023 antama vastaus 
on edelleen ajantasainen: 
 
Asematiellä on linja-autopysäkki S-Marketin ja Asematien välissä. 
Asematiellä kulkee kaupungin sisäinen palveluliikenne muttei TLO:n 
Paimion ulkopuolelle suuntautuvaa liikennettä. Paimion kaupungin 
joukkoliikenneratkaisuihin on tulossa lähiaikoina muutoksia muun 
muassa Föliin liittymisen sekä mahdollisen lähijunaliikenteen 
aloittamisen myötä. Ennen kuin liikenteen järjestämisen 
perusratkaisut ovat selville, ei ole järkevää tehdä suuria investointeja 
infraan. 
 
 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Jussinmäki Jari 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus merkitsee vastauksen tiedoksi ja toteaa aloitteen 
loppuun käsitellyksi. 



 

 

 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 


